
 

 

 

 

 

 

 

Bestyrelsesmøde 15/11-2014 

Hele bestyrelsen samt suppleant med fruer var på den årlige weekendudflugt til Golf Hotel Viborg. 

Bestyrelsen holdt lørdag eftermiddag bestyrelsesmøde hvor Jørgen Andersen & H.J. Schmidt orienterede 

om ombygningen af værket. Konklusionen på ombygningen var at vi igen leverede vand til vores for- 

brugere samt at vi i øjeblikket leverer vand til Jyderup Østre Vandværk, idet deres filtre er ude af drift. 

Eggert og Per orienterede om udskiftningen af defekte og dårlige målere samt at opdateringen af 

softwaren til aflæsning af målere som vi forventer vil være på plads inden årsaflæsningen i December. 

Efterfølgende blev vores overvågningssystem samt vores skyllesystem diskuteret idet det ikke 

fungerede optimalt men det ville blive efterset i den kommende uge. 

Derefter afsluttede mødet og vi gik til aftensmaden. 


